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Industry Qualifications Accreditation  

International 

国际行业资格认证  
 
 

ABOUT US  关于我们 

 
 
Industry Qualifications Accreditation International 国际行业资格认证 
(former name: Industry Qualifications Accreditation) 

(前称: 行业资格认证) 

 
To serve the Industry 4.0 and the Belt & Road Initiative, the Industry Qualifications Accreditation International 

(“IQAI” or “IQA International”) provides industry qualifications benchmarking and accreditation advisory to 

industrial corporations, training institutions, commercial enterprises and non-government organisations. 

致力推出工业 4.0 和“一带一路”的倡议，国际行业资格认证 (“IQAI” 或称 “IQA International”) 为工业企业，

培训机构，商业企业和非政府组织提供行业资格认证基准和认证咨询服务。 

 

 
Management  
 

IQA International (IQAI) is a qualifications benchmarking and accreditation scheme operated by an 

international qualifications assurance group, the Industry Quality Assurance International and supported by 

the Industry Assurance Alliance. 

IQAI 是由国际资格保证组织 国际行业质量保证 运营管理的资格基准和认证服务方案，并获得行业保证联盟 的

支持。 

 

 
Board of Assessment  
 

The Board is led by international industry professionals, assessors and professors with the “peer evaluation” 

by senior management representatives from our Qualification Affiliates (“QAff”). 

评审委员会是由国际行业专业人士，评估员和教授领导，并包含来自我们的 资格伙伴机构 (“QAff”) 的高级管

理层代表的【同侪评价】。 
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OUR SCHEME   我们的计划 
 

 

Assessment  评审 
 

Upon requested by an applicant, the Board of Assessment will set up a particular Assessment Panel to 

assess the Industry Qualification(s) being or will be conducted by that applicant. 

根据申请人的要求，评审委员会将设立一个特定的评审小组，以评审该申请人正在或将要进行的行业资格认证

教育或培训工作。 

 

IQA International Level 资格级别 
 

Pursuant to our scheme, industry qualifications are classified into 10 levels.  
 

IQA 

International 

Level 

资格级别 

Industry Qualification Coverage 

行业资格认证规范 

Academic Scale Mapping 

学术资历对照 

Level 10 Industry Leader, Senior Expert or 

Professor Grade or equivalent 

行业领导者，高级专家或教授等级或同等水

平 

Post-doctoral research 

博士后研究 

Level 9 Expert Grade or equivalent 

专家级或同等水平 

Doctoral Degree 

博士学位 

Level 8 Professional Grade or equivalent 

专业级或同等水平  

Master Degree 

硕士学位 

Level 7 Post-graduate or Advancement Grade or 

equivalent 

深造或先进等级或同等水平 

Post-graduate Diploma or Certificate 

深造（研究）文凭或证书 

Level 6 Graduate or Associate Professional Grade 

or equivalent 

本科或副专业级或同等水平 

Bachelor Degree or Final year of a bachelor 

Degree 

本科学士学位或本科的最后一年 

Level 5 Higher Diploma or Senior Technician 

Training or equivalent 

高级文凭或高级技术员培训或同等水平 

Year 2 of a 3-year Bachelor Degree, or 

Year 2 to 3 of a 4-year Bachelor Degree, or 

Year 2 to 3 of an Associate/Foundation Degree 

3 年制本科学士学位的 2 年级，或 

4 年制本科学士学位的 2 至 3 年级，或 

副学位/基础学位的 2 至 3 年级 

Level 4 Higher Certificate or Senior Technician 

Training or equivalent 

高级证书或高级技术员培训或同等水平 

Year 1 of a 3-year Bachelor Degree, or 

Year 1 to 2 of a 4-year Bachelor Degree, or 

Year 1 to 2 of an Associate/Foundation Degree 

3 年制本科学士学位的 1 年级，或 

4 年制本科学士学位的 1 至 2 年级，或 

副学位/基础学位的 1 至 2 年级 

Level 3 Industry Diploma or Technician Training or 

equivalent 

行业文凭或技术员培训或同等水平 

Secondary 6 to 7 or matriculated course 

中六至中七或预科课程 (高中三或以上) 

Level 2 Junior Technician Training or equivalent 

初级技术员培训或同等水平 

Secondary 4 to 5 

中四至中五 (高中一至二) 

Level 1 Craftsman Training or equivalent 

技工培训或同等水平 

On or below Secondary 3 

初中 
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OUR SERVICES   我们的服务 
 

 

Qualification Affiliates (“QAff”) 资格伙伴机构 (“QAff”) 
 

Industrial corporations, training institutions, commercial enterprises and non-government organisations are 

welcome to join as our Qualification Affiliates.  

欢迎工业企业、培训机构、商业企业和非政府组织加入成为我们的 资格伙伴机构。 

 

Subject to the approval by the Board of Assessment on the Qualification Affiliate’s capabilities, QAff will be 

accredited to conduct training programmes or courses on IQAI Level 1 to 10 respectively. 

经评审委员会审核 资格伙伴机构 的能力，将被认证为 IQA1 至 10 资格级别。 

 

An IQAI Qualification Affiliate Certificate will be issued to an approved QAff in a term of 3 years in their 

specified industries or fields. 

经批准的 QAff 会获颁发注明指定的行业或领域的 IQAI 资格伙伴机构 证书，有效期 3 年。 

 

An approved QAff is free to conduct any short-term Workshop and Seminar (not exceeds 30 contact hours) in 

the particular industries or fields as approved, and is eligible to print the respective official “QAff Level Icon” 

on the certificate of attendance, within the validity period of the QAff term. 

QAff 在评审有效期内，批准开办指定行业或领域的任何短期（不超过 30 小时）的课程或研讨会，并且获准在

出席证书上印有相应资格级别的“资格伙伴机构 级别标志”。 

 

For example 例子： 
 

    

 

 

 

 

 

 

 

Qualification Accreditation for individual Training Programme/Course/Scheme 

个别培训 / 课程 / 计划的资格认证 

 

QAffs may apply IQAI assessment on any industry training as meeting an appropriate IQAI level. 

QAffs 可以在经评审的指定行业或领域范围内，可以申请针对个别培训 / 课程 / 计划的资格认证，以符合 1 至

10 的 IQAI 资格级别。 

 

An IQAI Qualification Accreditation Certificate for individual training programme/course/scheme will be 

issued to the QAff in a term of 3 years.  Diploma or Certificate of an approved IQAI 

Programme/Course/Scheme is eligible to be printed with the relevant official “IQAI Programme Accredited 

Level Icon”. 

个别培训计划 / 课程 / 计划的 IQAI 资格认证 证书，有效期为 3 年。并且获准在文凭上印有相应资格级别的

“IQAI 课程认证标志” 

 

For example 例子： 
 

 

International 
Qualification Affiliate  

Level 3 

International 
Programme Accredited  

Level 6 
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JOIN IQAI   加入 IQA 行列 

 

 

Benefits of Qualification Affiliates 成为资格伙伴机构的效益 

 
Qualifications Benchmarking 资格基准：  

 

 Benchmark your training capability and performance to international qualification frameworks and 

standards through the IQAI Qualification Affiliate assessment. 

 Assure the training effectiveness of your training programme/course/scheme by committing to the IQAI 

Qualification Accreditation scheme. 

 通过 IQAI 资格伙伴机构评审，您的培训能力和绩效可以与国际资格架构和标准进行对比。 

 通过 IQAI 课程资格认证计划，确保培训您的计划 / 课程 / 计划的培训效果。 

 

Social Status & Business Promotion 提升社会地位和业务推广：  

 

 Better promote your corporate services to the markets. 

 Better promote your social image.  

 更好地向市场推广您的企业服务。 

 更好地宣传您的社会形象。 

 

Professional Development  专业发展： 

 

 Be updated with market intelligence, business leads and industry news through the IQAI peers’ 

networking. 

 Meet other Qualification Affiliates by participating IQAI’s events and meetings.  

 Be a member of the IQAI “peer evaluation” and/or “Board of Assessment”. 

 通过 IQIA 的同行网络，可以获取市场情报更新、业务和行业信息。 

 通过参加 IQAI 的活动和会议，可以与其他资格伙伴机构联系。 

 可以成为 IQAI【同侪评价】和 / 或【评审委员会】的成员。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CONTACT US   联系我们 
 

 

 

Website 网站: www.industryaa.com 

 

Email 电邮:  gen-office@industryaa.com 

file://192.168.1.243/SRDI_Institute/600.%20Industry%20Assurance%20Alliance/Promotion/Brochure/www.industryaa.com

